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Abstract (en)
[origin: CN106368542A] The invention relates to an assembly system of a hinge (1) on a hollow chamber profile (2), an intermediate piece (3)
being arranged between the hinge (1) and the hollow chamber profile (2). The intermediate piece (3) is held with a holding screw (4) on the hollow
chamber profile (2). The hinge (1) has pegs (6) which pass through assigned openings (7) of the intermediate piece (3) and engage in recesses (8)
of the hollow chamber profile (2). The hinge (1) is fastened to the hollow chamber profile (2) by means of fastening screws (9), which pass through
the assigned adapted internal threads (10) of the intermediate piece (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung eines Scharniers (1) an einem Hohlkammerprofil (2), wobei zwischen dem Scharnier (1) und dem
Hohlkammerprofil (2) ein Zwischenstück (3) angeordnet ist. Das Zwischenstück (3) ist mit einer Halteschraube (4) an dem Hohlkammerprofil (2)
gehalten. Das Scharnier (1) weist Zapfen (6) auf, die zugeordnete Öffnungen (7) des Zwischenstücks (3) durchgreifen und in Ausnehmungen (8)
des Hohlkammerprofils (2) eingreifen. Das Scharnier (1) ist durch Befestigungsschrauben (9), die zugeordnete angepasste Innengewinde (10) des
Zwischenstücks (3) durchgreifen, an dem Hohlkammerprofil (2) befestigt.
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